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RG.0012.29.2017 

 

Protokół Nr 29/17 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 27 listopada 2017 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1205 a zakończyła o 1340. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz, 

która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 4 – brak radnego Dariusza 

Smolarka). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 

 

Przed przystąpieniem do opiniowania projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą 

sesję inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska przedstawiła informację o wynikach 

egzaminu gimnazjalnego szkół dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Radomyśl nad Sanem. 

P. Dudzińska poinformowała również o stanie finansowania oświaty na terenie gminy 

w ubiegłym roku szkolnym i obecnym. 

Przedłożone informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  

Obecni na posiedzeniu Komisji dyrektorzy szkół zwrócili uwagę na zalecenia 

Sanepidu,  a także wytyczne inspektora nadzoru odnośnie niewłaściwych drzwi i 

balustrad w budynkach szkół, które do końca lutego przyszłego roku należy 

zrealizować.  
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W trakcie dyskusji zgłoszono propozycję podwyższenia dziennej stawki za 

wyżywienie  dla uczniów i nauczycieli korzystających ze stołówki i ujednolicenie 

stawki we wszystkich szkołach na terenie gminy.  

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, 

przyjmowanej jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy Radomyśl 

nad Sanem w 2018 roku przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i  Opłat Danuta 

Chamera. 

P. Chamera poinformowała, że Wójt Gminy  zaproponował na 2018 rok stawkę 

średniej ceny skupu żyta w wysokości obowiązującej w bieżącym roku tj. 40,00 zł, co 

daje kwotę podatku rolnego 100,00 (40,00 zł x 2,5 q = 100,00 zł). 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

W głosowaniu projekt uchwały wraz z zaproponowaną przez Wójta Gminy stawką 

został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  przystąpienia do realizacji projektu w ramach 

Osi IX Jakość edukacji i kompetencji w regionie, Działania 9.1 Rozwój edukacji 

przedszkolnej Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego 

na lata 2014-2020 przedstawiła inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do realizacji projektu 

partnerskiego w ramach Priorytetu IX Jakość edukacji i kompetencji w regionie, 

Działanie 9.1 Rozwój edukacji przedszkolnej Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020 przedstawiła inspektor ds. oświaty 

Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4/5/6/7/8. 

Projekty uchwał Rady Gminy w sprawie  stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół 

w Chwałowicach, Antoniowie, sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w 

Radomyślu nad Sanem i Woli Rzeczyckiej oraz Zespołu Szkół w Rzeczycy Długiej 

przedstawiła jednocześnie inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska. 

W głosowaniu przedstawione projekty uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane – 5 

głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/9/10/11.  

Projekty uchwał Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnych stanowiących własność Gminy Radomyśl nad Sanem (dotyczy 
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miejscowości Orzechów, Żabno i Żabno) przedstawił inspektor ds. rolnictwa  Jacek 

Dudek.   

W głosowaniu powyższe projekty uchwał zostały jednocześnie pozytywnie 

zaopiniowane – 5 głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/12. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy 

Radomyśl nad Sanem z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok przedstawił inspektor ds. 

przedsiębiorczości Grzegorz Ścipień. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/13.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów - 

jednogłośnie. 

 

Ad. IV/14.  

 Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2017 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za”– 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radny Dariusz Smolarek zwrócił uwagę na potrzebę zabezpieczenia niewielkiej kwoty 

w budżecie gminy z przeznaczeniem na renowację strojów grup tanecznych 

działających na terenie gminy. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 
 


